
 zخبر

محمد خدابنده لو

طلسم شکست

بالاخــره طلســم شکســت و بعــد از حــدود دو مــاه این هافبک مس رفســنجان با 
موافقت محرم نویدکیا و حضور در بازی هفته هفدهم تیمش به جمع ســرخ ها 
پیوســت. خدابنده لو از حضور در پرســپولیس ابراز خوشحالی کرد و حالا اوسمار 
یــک هافبــک میانــی دیگــر نیــز دارد کــه می توانــد کیفیــت تیمــش را بالاتــر ببرد. 
باشــگاه پرســپولیس اعــام کــرده مــدت قــرارداد این هافبک 24 ســاله دو ســال 

و نیــم اســت امــا خودش در مصاحبه اش گفته یک ســال و نیمه بســته اســت.

امیررضا رفیعی

جانشین بیرو آماده اولین بازی

بعــد از بــازی با ذوب آهن برخی بازیکنان پرســپولیس مثــل مهدی ترابی از این 
گلــر جوان شــان حمایــت کردنــد و حالا که قرار اســت به جــای بیرانوند محروم 
در فولادشــهر بازی کند به او روحیه دادند. گفته می شــود رفیعی در تمرینات 
بســیار آمــاده نشــان داده و قابلیت هــای فنــی بالایــی دارد امــا قبــل از اولیــن 
بازی رســمی اش نباید دچار اعتماد به نفس کاذب شــود. در تیم پرســپولیس 

هیچ کــس نگــران او نیســت امــا به هر حــال  کار راحتی نخواهد داشــت.

علیرضا بیرانوند

حرف های عجیب قبل از اخطار

ویدیویی منتشــر شــده که مکالمات بیرانوند با داور بازی با تراکتور را نشان 
می دهد. بیرانوند پیش از دریافت کارت زرد به کمک داور گفته بود: بهش 
بگو به من کارت ندهد. چهار کارته هســتم. بگو حواســش باشــد .او بعد از 
دریافــت کارت زرد خطــاب بــه وحیــد کاظمی گفت: چیــکار داری می کنی با 
مــن؟ چیــکار کردم مگه؟ تصمیم گرفتم نبخشــمت. تیم را بدبخت کردی، 
حرف نزن. هر چی حواله می شه نوش جونت، امیدوارم بتونی تحمل کنی!

از کمپ سرخ
پرسپولیس 10

از امروز دنبال 
صدور کارت بازی 

عبدالکریم
باشگاه پرسپولیس چند ساعت 
کتور و به  نده به بازی با ترا ما
 TMS محض باز شدن سیستم
برای عبدالکریم حسن و اوستون 
اورونوف درخواست ITC  داد که 
فدراسیون فوتبال ازبکستان فردای 
آن روز جواب داد و ITC  اورونوف 
صادر شد اما ماجرای عبدالکریم 
که  یی  نجا آ ز  ا  . شد لانی تر  طو
فدراسیون فوتبال کویت ساز و کار 
مناسبی ندارد، صدور  ITC  توسط 
این فدراسیون طول کشید و  شنبه 
شب انجام شد. همین مسأله باعث 
شد عبدالکریم که در دو بازی قبلی 
با وجود آمادگی نتوانسته بود در 
لیست پرسپولیس قرار بگیرد از این 
اتفاق خوشحال شده و با استوری 
اینستاگرامی خوشحالی اش را نشان 
دهد. باشگاه پرسپولیس هم دیروز 
اعلام کرد  با صادر شدن  ITC  این 
بازیکن حالا دنبال مجوز بازی برای 
اوست. این باشگاه با اعلام اینکه 
آخرین مانع برای حضور این بازیکن 
در لیگ  برتر برداشته شد، نوشت: 
برای اخذ کارت بازی او اقدام خواهد 
شد تا برای بازی با ذوب آهن در 

دسترس کادر فنی قرار بگیرد.
  

پورعلی گنجی 
داماد شد

م  و مصد و  ش  ملی پو فع  ا مد
پرسپولیس که حدود چهار ماهی 
است از فوتبال دور شده از فرصت 
به دست آمده استفاده کرد و اتفاق 
بزرگی در زندگی شخصی اش رقم 
زد. مرتضی پورعلی  گنجی، مدافع 
پیش  ه  ما که چند  لیس  پرسپو
بشدت از ناحیه رباط صلیبی دچار 
مصدومیت شد، با انتشار تصویری 
در اینستاگرام از ازدواج خود خبر 
داد. پورعلی  گنجی 31 ساله که 
سابقه بازی در دو جام جهانی را 
دارد، فرصت این را خواهد داشت تا 
از سال جدید با پایان مصدومیت به 
ترکیب تیمش بازگردد، هرچند اگر 
نامش از فهرست تیم بیرون بیاید 

باید برای فصل بعد آماده شود.
م  گرا ینستا ا ر  د گنجی  رعلی  پو
تصویری از دامادی خود را منتشر 
م  ر خوب تما یا کرد و نوشت: 

ماجراست.
  

مشکل قراردادی 
سیدجلال همچنان 

پابرجاست
سیدجلال حسینی که دومین فصل 
مربیگری خود را دنبال می کند و بعد 
از دوران پرافتخار بازیگری که او را در 
رتبه اول بازیکن پرافتخار لیگ برتر 
قرار داده، در فصل گذشته و با نظر 
یحیی گل محمدی به عنوان مربی به 

کادرفنی این تیم اضافه شد.
یحیی  یی  ا جد ز  ا بعد  که  و  ا
گل محمدی در تمرینات روزهای 
ابتدایی این تیم شرکت نداشت، 
در ادامه و دو، سه روز بعد از شروع 
اردوی دبی به جمع سرخ پوشان 
اضافه شد و تجربه جدیدش را این  
بار با اوسمار ویرا دنبال کرد. بعد 
از آن و در بازگشت به تهران نیز 
سیدجلال یکی، دو روزی به تمرین 
نرفت تا مشخص شود ماجرای 
اصلاح قرارداد او حل نشده است.

ظاهراً همچنان مشکلات قراردادی 
برجاست و  پا با پرسپولیس  و  ا
طرفین به توافق نهایی در این 
خصوص نزدیک نشده اند. باشگاه 
پرسپولیس البته یک بار قرارداد 
سیدجلال حسینی را تغییر داده 
اما همچنان با مدافع اسبق سرخ ها 
اختلاف زیادی دارد و نگرانی زیادی 
را بین هواداران درباره احتمال 
همکاری طرفین شکل داده است.

اکنون با بازگشت رضا درویش از 
سفر زیارتی کربلا و در آستانه بازی 
حساس مقابل ذوب آهن باید دید 
طرفین بار دیگر مذاکره خواهند 
داشت یا اتفاق دیگری در انتظار 

کادرفنی پرسپولیس خواهد بود.
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در رابطه با محرومیت بیرانوند و استفاده از 
دروازه بان جوان پرسپولیس که برای اولین بار 

قرار است در لیگ برتر بازی کند نگرانی ندارید؟
به نظرم بازی کردن رفیعی هیچ مشکلی ندارد چون 
به هر حال بازیکنان جوان باید بازی کنند و اصلاً 
بعضی از پدیده ها اینگونه به وجود می آیند و نامی 
در فوتبال ایران برای خود دست و پا می کنند. خود 
من هم زمانی که در تراکتور بودم در ابتدا بازی به 
من نمی رسید اما در بازی مقابل چوکا، واسیلی گوجا 
سرمربی مان در یک بازی به عنوان بازیکن جایگزین 
به من بازی دارد و در بازی دومم به عنوان بازیکن 
فیکس مقابل صنعت نفت بازی کردم و در همان 
بازی هم گل زدم و کم کم عنوان آقای گلی را هم 
کسب کردم، به همین دلیل هم هست که می گویم 

از بازی دادن به بازیکن جوان نباید ترسید.
در خصوص بازی کردن عیسی و اولین حضورش 

در پرسپولیس که منجر به گلزنی اش شد چه 
تعبیری دارید؟

پرسپولیس به یک مهاجم باکس خوب نیاز داشت 
که در هر صورت با حضور عیسی این مشکل هم به 
خوبی در پرسپولیس برطرف شد. در همان صحنه ای 
که عیسی گل زد این بازیکن به سمت جلو می رود 
و بعد هم به عقب باز می گردد و با حرکت درست و 

تک ضربه گل تیمش را به ثمر می رساند.
شاید گل و فرصت  طلبی عیسی بعضی ها را یاد 
تمام کننده ششدانگ پرسپولیس یعنی پیوس 

بیندازد!
آقا فرشاد واقعاً گلزنی قهار بود که شاید کمترین 
دوندگی را داشت اما با هوش بالا و چهارچوب شناسی 
عالی از کمترین فرصت ها گل می ساخت و هر سال 

هم عنوان آقای گلی را به خود اختصاص می داد.
صحبت از جدایی شهاب است، به نظرتان 

این مهاجم با وجود شانس هایی که از دست 

می دهد قادر به موفقیت برای پرسپولیس 
خواهد بود؟

به نظرم شهاب به درد پرسپولیس می خورد اما هر 
بازیکنی نیاز به یک بازیکن مکمل دارد، به همین 
دلیل به نظرم شهاب مکمل خوبی برای عیسی است.
در خصوص نبیل که صحبت از کنار گذاشتن او 

در میان است چه نقدی دارید؟
به نظرم چوب خط نبیل در پرسپولیس پر شده است 
از این رو اگر نبیل برود به سود پرسپولیس خواهد 
بود. مهاجم قدبلند باید سرزن باشد اما نبیل نه 
ضربه سر خوب می زند و نه ضربه های چهارچوبش 

جالب است.
در خصوص اوسمار و عملکرد فنی که در دو 

بازی داشته چه نظری دارید؟
به نظرم هر دو بازی رسمی که پرسپولیس زیر نظر 
اوسمار برگزار کرده، خوب بوده است و به لحاظ 
آمار و موقعیت گلزنی و دو نوع پلن که پرسپولیس 
خوب بازی کرده آمار خیلی خوبی داشته است و 
پرسپولیس زیر نظر اوسمار هم روی ضربات بلند 
خوب کار می کند و هم روی زمین با برنامه پیش 
می رود. اوسمار ابزار خوبی دارد و به نظرم حتماً 
با خارجی هایی نظیر بازیکن قطری و اورونوف و 
خدابنده لو در پست هافبک و اضافه شدن عیسی 
حتماً تیم پرسپولیس عالی خواهد کرد و مدعی اول 

قهرمانی خواهد شد.
در بازی های سختی که پرسپولیس در نیم فصل 
دوم پیش رو دارد، شانسی برای قهرمانی و دفاع 

از عنوان قهرمانی قایل هستید؟
بازی های نیم فصل دوم سخت است و همه شش 
امتیازی است. پرسپولیس بازی سختی با ذوب آهن 
پیش رو دارد اما با شرایط خوب فنی و روحی روانی 
که پرسپولیس در کنار بازیکنان خوب از آن بهره 
می برد من شانس زیادی برای برد پرسپولیس حتی 
در خارج از خانه قایل هستم و معتقدم با توجه به 
بازی استقلال که مقابل سپاهان است پرسپولیس 
با پیروزی مقابل ذوب آهن شانس خوبی حتی برای 

صدرنشینی خواهد داشت.

از سرمربی مان حمایت کنیم

سراج: تنها عامل باخت ما 
به قطر، سرمربی تیم نبود

مسعود قراگزلو
روزنامه نگار

در رابطه با انتقاداتی که از عملکرد تیم 
ملی شد چه نظری دارید؟

به نظرم عاقلانه نیست که قبل از حضور تیم 
ملی کشورمان کسی قهرمانی را پیش بینی 
کند. در این بین وقتی صحبت می شد به دلیل 
تدارکات و ساختار بهتر بعضی از مدعیان نظیر 
کره، ژاپن، استرالیا و عربستان خیلی ها شانس 
قهرمانی را به این تیم ها می دادند اما با این 
وجود همه این تیم ها نتوانستند به جمع چهار 
تیم برسند و تنها تیم ایران بود که در مجموع 
خوب ظاهر شد و به جمع چهار تیم راه یافت 
به همین دلیل هم من در مجموع عملکرد 

تیم ملی را خوب می دانم.
اما خیلی ها هم معتقدند با توجه به تمام 

مسائلی که وجود داشت وقتی ایران به 
جمع چهار تیم رسید با توجه به حضور نه 
چندان قدرتمندانه تیم هایی نظیر ژاپن و 

کره ایران می توانست به فینال برسد!
بعد از بازی خیلی خوب می توان صحبت کرد 
و نظر داد اما در آن لحظه که ما در مرحله 
نیمه نهایی بازی کردیم حتماً سرمربی سعی 
می کند بهترین ارنج و تعویض ها را داشته باشد 
و از بهترین تعویض های خودش استفاده کند 
اما گاهی اوقات با وجود اینکه همه تصمیمات 
و پیش بینی ها را هم انجام می دهید کار به 
شکلی که فکر می کنید پیش نمی رود اما با 
این وجود چرا کسی از این موضوع صحبت 
نمی کند که چطور ژاپن را شکست دادیم و چه 

برد بزرگی را در آن بازی کسب کردیم.
با این وجود فکر نمی کنید ما 

می توانستیم قطر را با استراتژی بهتر 
شکست دهیم؟

از نظر اسمی و فوتبالی ما سه بر 
هیچ از قطر جلو هستیم اما وقتی 
پیشرفت قطر و دو دوره قهرمانی 
این تیم در جام ملت های آسیا 
را می بینیم و لیگ و شرایط این 
کشور را زیر نظر می گیریم به 
این نتیجه می رسیم که قطر 
تیم ضعیفی نیست پس نباید 

برد راحت مقابل این تیم 
را تصور کرد. الان تیم ها 
ند  به هم نزدیک شده ا
و به حدی رسیده اند که 
حتی برد مقابل تیم های 
ر هم  و چها درجه سه 
راحت نیست؛ دیدیم که 
نند  یی ما تیم ها بل  مقا
سوریه و هنگ کنگ هم 
چقدر سخت بردیم و به 
زور و زحمت این تیم ها را 
شکست دادیم بنابراین 
وقتی همه این مسائل را 
در کنار هم قرار می دهیم 
به این نتیجه می رسیم که 
تیم ما روی هم رفته خوب 
نتیجه گرفته و عملکرد 
ع  مجمو ر  د هم  ی  بد

نداشته است.
صحبت ها بر سر 

ماندن قلعه نویی در تیم ملی و ادامه 
کار این مربی برای جام جهانی بعدی را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
جدا از اینکه همه ناراحتیم چون ما را قهرمانی 
راضی می کرد اما به هر حال فدراسیون تصمیم 
گرفته که سرمربی تیم ملی به کارش ادامه 
دهد و در این تیم بماند به همین دلیل باید 
به تصمیم اتخاذ شده احترام گذاشت و از آن 

حمایت کرد.
فکر نمی کنید که مربی مانند سرمربی 

اردن و قطر یا عراق را برای تیم ملی و 
ادامه کار انتخاب می کردیم بهتر بود؟

اگر همین سرمربی قطر بالای سر ما باشد یا 
مثلاً سرمربی اردن را بیاوریم برای ما حکم 
هندوانه سربسته را دارند به همین دلیل اگر 
آنها نتیجه نگیرند شاید بعضی ها بگویند چرا 
قلعه نویی را نگه نداشتید و از ایشان حمایت 
نکردید به همین دلیل من هم معتقدم اگر با 
سرمربی فعلی کار را ادامه دهیم و برنامه های 

ایشان را عملی سازیم بهتر است.
خیلی ها استراتژی مربی تیم ملی در 

دیدار با قطر را به چالش می کشند.
من معتقدم ما مقابل قطر فوتبال خوبی را 
بازی کردیم و اگر نگاه کنیم هم به این نتیجه 
می رسیم که 7-8 موقعیت داشتیم و شاید 
بیشتر بدشانسی مانع برد و نتیجه گیری ما 
شد؛ از توپی که به تیرک دروازه قطر خورد 
و موقعیت های دیگری که به هر شکلی که 
بود از دست رفت و راهی به دروازه حریف 
پیدا نکرد به همین دلیل معتقدم قلعه نویی 
مربی تأثیرگذاری بوده به همین دلیل اینکه 
تنها عامل باخت مان را قلعه نویی بدانیم 

درست نیست.
در خصوص دستیاران فکر نمی کنید که 

کادر تیم ملی نیاز به تقویت دارد؟
من فکر می کنم خود سرمربی تیم ملی هم به 
این نتیجه رسیده است هر چند که کادر فنی 
تیم ملی هم نفرات سرد و گرم چشیده 
و خوبی هستند که از جنس فوتبال 
هستند اما با این وجود همین که 
قلعه نویی از قطبی برای حضور در تیم 
ملی دعوت می کند مشخص است 
که خود سرمربی هم قصد دارد در 
کادرش تغییرات به وجود بیاورد.
برای جام جهانی نسبت به نتایج 

تیم ملی چقدر امیدوارید؟
ی  بعد نی  جها م  جا ی  برا
پیش بینی تا حدودی سخت 
است اما با وجود اینکه چند 
یار باتجربه جدا می شوند و چند 
بازیکن جوان اضافه می شوند 
کار تا حدودی سخت می شود 
البته به نظرم با برنامه ریزی 
بلندمدت و برگزاری اردو بین 
بازی های لیگ برتر قطعاً تیم ما 
به جام جهانی صعود خواهد کرد.
در آن مسابقات ما می توانیم به 

دور دوم صعود کنیم؟
به نظرم همین انتظار فشاری را 
به تیم ملی وارد می سازد به همین 
دلیل ما باید پله پله پیش برویم و 
به تیم ملی آرامش بدهیم تا شاید با 
برنامه ریزی و انجام بازی های خوب به 

دور دوم گروهی صعود کردیم.

بهنــام ســراج بازیکــن اســبق پرســپولیس و تیــم ملــی در خصــوص شــرایط تیــم ملــی و بعضی از 
نقطــه نظرهــای متفاوتــی کــه در رابطــه با عملکرد ســرمربی تیم ملی وجــود دارد نظرات خودش 
را ارائــه داد و البتــه در مجمــوع صحبتهایــش بــه نوعــی از عملکــرد مربــی تیم ملــی حمایت کرد.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

پرسپولیس به یک 
مهاجم باکس خوب 
نیاز داشت که در 
هر صورت با حضور 
عیسی این مشکل 
هم به خوبی در 
پرسپولیس برطرف 
شد. در همان 
صحنه ای که عیسی 
گل زد این بازیکن 
به سمت جلو می رود 
و بعد هم به عقب 
باز می گردد و با 
حرکت درست و تک 
ضربه گل تیمش را به 
ثمر می رساند

علــی باغمیشــه مهاجــم اســبق پرســپولیس معتقــد اســت نبایــد از بــازی دادن به بازیکــن جوان ترســید چون 
پدیده هــای لیــگ در چنیــن شــرایطی ممکــن اســت رشــد کنند و خودشــان را معرفی ســازند. به بهانه مســائل 

مختلفــی کــه پیرامــون پرســپولیس وجــود دارد با پیشکســوت پرســپولیس صحبــت کردیم.

باغمیشه: از بازی دادن به جوان هایی مانند رفیعی است 
که پدیده ها رو می شوند 

 به اوسمار امیدواریم 
هم پلن دارد، هم ابزار


